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                  JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 28.09.2023, orele 15,00, 

la sediul Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local, 

cu ocazia întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară, 

desfășurată în format hybrid 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 

215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al 

Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului Săcele, 

situat în str. P-ța Libertății nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin mijloace 

electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 31 august 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 12 septembrie 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1,  4. 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe lunile iunie, iulie și august 

2023 pentru cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională 

în altă localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.   

  Avize Comisiile 1, 3, 4. 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea alocării, cu titlul de sponsorizare, a sumei de 50.000 lei, din 

bugetul Regiei Publice Locale a Pădurilor Săcele R.A., către Clubul Sportiv Municipal Săcele - iniţiator  

        PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4. 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea H.C.L. nr.  154 /25.05.2023, republicată, pentru acordarea unor 

facilităţi anumitor categorii de persoane cu domiciliul în Municipiul Săcele, pe mijloacele de transport 

public local de călători utilizate de către societatea RATBV S.A., pe Linia/Liniile metropolitane 

Brașov- Săcele  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind majorarea tarifului pentru închirierea imobilului cu destinație de școală, 

situat în Municipiul Săcele, str. B-dul Brașovului nr. 52, aparținând Parohiei Evanghelice-Lutherane 

Cernatu  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

8. Proiect de hotărâre privind majorarea tarifului pentru închirierea imobilului cu destinație de școală, 

situat în Municipiul  Săcele, str. Nicolae Pană nr. 2, aparținând Parohiei Evanghelice Lutherane 

Satulung Joseni - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Statutului Actualizat al Asociaţiei Metropolitane pentru 

Dezvoltare Durabilă a Transportului Public Brașov, conform dispozițiilor H.G. nr. 293/2023 privind 

modificarea și completarea Hotărârii Guvernului nr. 855/2008 pentru aprobarea actului constitutiv-

cadru și a statutului-cadru ale asociațiilor de dezvoltare intercomunitară cu obiect de activitate serviciile 

de utilități publice- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  
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10. Proiect de hotărâre privind reînnoirea mandatelor administratorilor Consiliului de Administrație al 

Regiei Publice Locala a Pădurilor Săcele R.A.- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

11. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale administrate și 

finanțate din bugetul Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru anul 2023 - iniţiator PRIMAR  

Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 3, 4. 

12. Proiect de hotărâre pentru completarea H.C.L. nr. 146/21.04.2022 privind aprobarea zonării 

Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 3, 4.  

13. Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de valabilitate al Planului Urbanistic General al 

Municipiului Săcele și al Regulamentului General de Urbanism  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic de Detaliu „Construire două locuințe cuplate 

(cu două apartamente), garaj și împrejmuire“, strada Câmpului  nr. 135 (DN1A), Municipiul Săcele- 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuință P+E, anexă 

și împrejmuire“, strada I.C. Brătianu nr.  22, Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

16. Proiect de hotărâre privind acordul în vederea utilizării drumurilor forestiere Valea Gârcinului (cca. 3,0 

km) și Kólto  (7,5 km) pentru  desfăşurarea evenimentului automobilistic raliul Brașovului - ,,Tess 

Rally 52ˮ, în perioada 27-29  octombrie 2023  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

17. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită, a unei suprafețe de teren din imobilul înscris în 

CF nr. 117541 Săcele, situat în Municipiul Săcele, B-dul George Moroianu nr. 293, către RATBV S.A.  

- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

18. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul  înscris în CF nr.  

113752 Săcele, nr.cad 113752, aparținând domeniului public al Municipiului Săcele - iniţiator  PRIMAR 

 Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

19. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului 

Săcele, al imobilului înscris în CF nr. 120761 Săcele - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  

20. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Sacele-primă 

înscriere  imobil, categoria de folosință drum de exploatare DE 444/4 - 480 mp - iniţiator PRIMAR Ing.  

POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Sacele-primă 

înscriere  imobil, categoria de folosință drum de exploatare DE 481/1/1-729  mp -  iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL. 

                    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind acceptarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra cotei de 

1/1 din imobilul - teren în suprafață de 103 mp, înscris în CF nr. 118801 Săcele,  nr. cadastral 118801, 

având categoria de folosință arabil cu destinație de drum, în favoarea Municipiului Săcele - domeniul 

public - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                  Avize Comisiile 1, 2, 4. 

23. Proiect de hotărâre privind acceptarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra cotei de 

1/1 din imobilul - teren în suprafață de 53 mp, înscris în CF nr. 116530 Săcele,  nr. cadastral 116530, 

având categoria de folosință arabil cu destinație de drum, în favoarea Municipiului Săcele - domeniul 

public - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind însușirea raportului de evaluare nr. 639/1/2023 și aprobarea vânzării directe 
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către titularii contractului de concesiune și a prețului pentru vânzare privind imobilul - teren situat în 

Municipiul Săcele  -  Str. Viitorului FN - Piața Electroprecizia, înscris în CF nr. 106991 Săcele, nr. cad. 

106991,  în suprafață de 68 mp  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

25. Proiect de hotărâre privind însușirea raportului de evaluare nr. 639/2/2023 și aprobarea vânzării directe 

către titularii contractului de concesiune și a prețului pentru vânzare privind imobilul - teren situat în 

Municipiul Săcele  -  Str. Viitorului FN - Piața Electroprecizia, înscris în CF nr. 120441 Săcele, nr. cad. 

120441,  în suprafață de 105 mp - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

26. Proiect de hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele 

pentru perioada 01.10.2023-31.12.2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

 

 

27. Diverse. 

 

1. Solicitare reabilitare rampă de acces d-l Pară Sorin Alexandru; 

2. Raport cu privire la deplasarea la Kisújszállás – localitate înfrățită cu Municipiul 

Săcele - a delegației  din partea Municipiului Săcele  în perioada 17-20 august 2023; 

3. Raport de activitate al Consiliului de Administrație al R.P.L.P. Săcele R.A. pentru 

perioada 2019-2023; 

4. Informare Servicii Săcelene S.R.L. referitoare la concedierile colective; 

5. Informare Servicii Săcelene S.R.L. referitoare la inspecția economico-financiară 

desfășurată la nivelul societății de către ANAF – D.G.R.F. Brașov. 

 

 

 La şedinţă au participat: 

                   - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                   - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért  

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                    -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect – Șef 

                    - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

                    - d-na Pîrvu Nicoleta – Șef Serviciul Asistență Socială 

                    - d-l Rădulescu Eugen – Șef Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget, Ordonanțare, 

C.F.P.P. 

          - d-l Mircioiu Ssebastian - Șef Serviciul Impozite și Taxe Locale 

                    - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

          - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin - Șef Biroul Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective, 

Circulație Rutieră, Evidența Persoanei  

                    - d-l Bălan Eugen – Șef  Biroul Investiții 

           - d-l Matei Ion – Șef Biroul Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, 

Policlinică 

         - d-l Birișu Ioan – Dumitru –  insp. Comp. Transport Public 

                  - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic 

                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                  - d-na Coman Cătălina - cj. Biroul Juridic 

                  - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul Săcele 

                  - d-na Hanu Carmen - Compartiment Educație Timpurie   

                  - d-l Petriceanu Codruț – comisar-șef Poliția Municipală Săcele     

                  - d-l Ambrozie Irineu Darău - senator  

                   - societatea civilă.  

         

 

           Ședința este prezidată de d-l consilier local ec. Tóth Sándor. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă, anunță că se transmite live și că cei prezenți în 
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sala de ședințe, care doresec să se înscrie la cuvânt, trebuie să completeze formularul GDPR care va fi 

diseminat. 

           D-l Președinte dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a face apelul nominal 

           D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, 

constatând că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 18 prezenți fizic și un  

consilier local online, respectiv d-l Gîndac Nicolae.  

          D-l  Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

          D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi 

anunță care sunt proiectele  de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

        27. Proiect de hotărâre privind scoaterea din evidența contabilă a  unor obiecte de inventar din 

patrimoniul Municipiului Săcele, domeniul privat și transferul acestora către Școala Gimnazială nr. 1 

Săcele - inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

     28. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Programului de transport aferent anului 2023 al 

RATBV SA pe liniile de transport public de pe raza teritorial administrativă a UAT Municipiul Săcele  - 

inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

Avize Comisiile 1, 4. 

        29. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației tehnice -DALI-  și a indicatorilor tehnico-

economici privind proiectul „Modernizare PT și alimentarea cu energie electrică a Spitalului Municipal 

Săcele” - inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

      30. Proiect de hotărâre privind întreprinderea demersurilor administrative în vederea demolării unui 

imobil construcție aflat pe raza UAT Municipiul Săcele, edificat fără autorizație de construire pe terenul 

proprietatea privată a Municipiului Săcele - inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

 Avize Comisiile 1, 2, 4. 

      31. Proiect de hotărâre privind transmiterea dreptului de folosință fără plată pentru un microbuz de la 

Liceul Teoretic George Moroianu către Primaria Municipiului Săcele în vederea deservirii transportului de 

elevi pe raza teritorială a Municipiului Săcele - inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

 Avize Comisiile 1, 3, 4. 

         D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru) 

și ordinea de zi, conform dispoziției nr.  1378/21.09.2023,  astfel cum a fost suplimentată și se aprobă cu cu 

unanimitate (19 voturi pentru).  

        După centralizarea formularelor GDPR, d-l Președinte dă d-lui senator Ambrozie Irineu Darău. 

        D-l Ambrozie Irineu Darău ia cuvântul și spune că dorește să intervină punctual, la anumite proiecte 

de pe ordinea de zi, se prezintă audienței și își manifestă speranța că atmosfera va fi una civilizată și 

echilibrată, menționând că este un punct mai delicat pe ordinea de zi, întrucât vizează educația, unde 

dumnealui, făcând parte din comisia de învățământ din Senat, va dori să intervină, speficând că în acest caz 

este importantă soluția, iar nu politica, mesaj pe care l-a transmis și la Consiliul Județean unde a fost 

prezent de dimineață. Totodată, dumnealui spune că mai are ceva de ordin procedural de comunicat, 

respectiv adresează rugămintea de a se face două eforturi în ceea ce privește transparența instituției, astfel 

pe site-ul instituției să apară proiectele de hotărâre pentru a avea acces toți cetățenii, inclusiv primăriile de 

comună au această practică, iar la Săcele a putut să consulte doar ordinea de zi, iar al doilea aspect se referă 

la oprirea transmisiei ședinței la punctul de „diverse” și consideră că o ședință trebuie să includă și 

interpelările cetățenilor, iarăși fiind o practică uzitată de toate UAT-urile din județ. 

     D-na Secretar General ia cuvântul și spune că există un regulament al consiliului local, aprobat și 

asumat  în această formă, respectiv transmiterea ședinței să se facă doar până la punctul de „diverse”.  

      D-l Ambrozie Irineu Darău ia cuvântul și spune că își redirecționează rugămintea atunci  către consiliul 

local care ar trebui să dispună în consecință, întrucât ședința este publică până la ultimul punct de pe 

ordinea de zi, inclusiv diverse.  

      D-l Președinte dă cuvântul d-lui Fekete Florian care s-a înscris pentru interpelări. 

      D-l Fekete Florian ia cuvântul și spune că dorește să intervină la punctul care a fost introdus astăzi pe 

ordinea de zi și să  prezinte  documentului care a fost depus în dimineața acestei zile la Primăria Săcele, dar 

intervenția va fi făcută punctual la momentul dezbaterii. 

      D-l Președinte dă cuvântul d-lui Pară Sorin care s-a înscris pentru interpelări. 

        D-l Pară Sorin spune că dorește să intervină la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi. 

        D-l Președinte propune să  se treacă  la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată,  respectiv la 
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proiectul de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 31 august 2023. 

          D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  281. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului 

Local al  Municipiului Săcele din data de 12 septembrie 2023.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  282. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu  niște completări solicitate 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul, discuții în plen  

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că dumneaei a solicitat la comisia 1 dispoziția de șantier 

menționată în documentație și devizele de lucrări, întrucât au mai solicitat de nenumărate ori ca aceste 

documente să le fie transmise, dar nu le-au primit. 

       D-l Primar întreabă pentru ce obiectiv solicită d-na consilier local dispoziția de șantier. 

       D-na Paniti Izabella spune că este vorba de Biroul Fond Locativ, respectiv la referatul nr. 79138, 

pentru suplimentarea de 200 mii lei, unde se face referire la dispoziția de șantier, dar aceasta nu există.   

      D-l Primar spune că se va transmite. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că și dumnealui dorea să ridice problema expusă de antevorbitoare, iar 

în continuare menționează că din referatele care stau la baza documentației, o dată la Școala Gimnazială nr. 

5, care solicită o suplimentare de 70.000 lei pentru reparația gardului de la corpul B, în plus față de 100.000 

lei, cât s-a aprobat inițial în programul de investiții, lipsesc devizul și alte documente justificative pentru 

suma solicitată. 

      D-l Primar spune că s-a aproximat de către conducerea școlii că atât ar costa refacerea împrejmuirii. 

      D-l Popa Marius Cristian întreabă în baza a ce s-a făcut această estimare. 

      D-l Primar spune că pe viitor se va încerca să se ia legătura cu persoana care a făcut acele devize când 

s-au efectuat achizițiile de roboți în spital și poate ajută la depășirea acestei situații.  

      D-l Popa Marius Cristian spune că răspunsul este foarte practic și menționează că achizițiile în spitale 

nu se fac pe bază de devize. Dumnealui mai spune că la cap. 2.1 se solicită iar 230 mii lei pentru canale 

pluviale, la general, se enumeră câteva canale, dar fără devize, fără o evaluare, doar povești. 

      D-l Primar spune că este vorba de reparații în zona de canale pluviale. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că reparațiile se fac în baza unor devize estimative, care aici nu se 

regăsesc. Dumnealui mai spune că la cap. 2.2 - decolmatări canale pluviale, același lucru, astfel pentru 

Valea Cernatului se solicită decolmatarea de la interesecția cu str. Oltului de la pod până în dreptul  

imobilului cu nr. 42, adică 105 m, fără deviz, fără estimare, cu o sumă de  85 mii lei, nu există nici o 

evaluare, nimic, s-a deplasat pe teren, iar din cei 105 m, pe 95 m nu există decât mătasea broaștei pe fundul 

canalui și 2 cm de noroi, maxim 50 de roabe care se strâng, pe restul de 5-7 m există un ebulment, adică o 

aglomerare de aluviuni de cca 50 mc, ceea ce nu justifică cei 85 mii lei. 

      D-l Primar spune că se vor verifica cele afirmate de d-l consilier local Popa. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că lucrarea nu poate depăși 10-15 mii lei. Dumnealui mai spune că la 

cap. 2.4 – iluminat festiv - se solicită un plus de 160 mii lei față de alocarea bugetară inițială, dar la 

motivare și în memoriul de specialitate s-a luat copy paste din memoriul făcut la alocarea inițială, nu se 

specifică pentru ce anume în plus se dorește această suplimentarea, menționând că sunt de acord ca orașul 

să aibă o atmosferă festivă, dar să se prezinte pentru ce este necesară această sumă. 
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    D-l Primar spune că inițial nu au fost suficiente fonduri pentru a se aloca întreaga sumă pentru iluminat 

festiv, s-a alocat numai o parte. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că ceea ce a explicat d-l Primar se putea trece ca justificare. 

      D-l Primar spune că a dat răspunsul în plen. 

      D-l Popa Marius Cristian spune, referitor la ceea ce a specificat d-na consilier local Paniti cu trimiterea 

la dispoziția de șantier din referatul de la Fond Locativ cu cei 200 mii lei, că întrebarea este dacă consiliul 

local  a  aprobat modificarea indicatorilor tehnico-economici în plus  cu cei 200 mii lei. 

    D-l Primar spune că s-a aprobat modificarea cu cei 476 mii lei, inițal s-a aprobat 170 mii lei,  nu au 

existat  bani, acum s-au aprobat acești 200 mii lei, probabil că luna viitoare, la rectificare va fi alocată 

ultima tranșă, ceea ce a rămas, dispoziția de șantier se referă la suma de 450 mii lei, la lucrări suplimentare 

pentru acest obiectiv. 

      D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă aceasta nu se putea regăsi în materialul transmis. 

      D-l Primar spune că se transmite. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că au mai primit asftel de promisiuni că vor primi documnete care nu 

le-au mai fost transmise ulterior. 

      D-na Paniti Izabella spune că are o completare, întrucât în ședința pe comisii a adus în discuție 

sustenabilitatea, a înțeles că aceste decorațiuni de sărbători se închiriază anual și consideră că ar fi oportun 

ca pe viitor să se aibă în vedere achiziționarea lor și, eventual, reînnoirea în fiecare an a a decorațiunilor. 

      D-l Primar spune că nu este de dorit ca în fiecare an să fie aceleași decorațiuni pentru că dacă vor fi 

cumpărate, ceea ce implică, de altfel costuri foarte mari, vom avea mulți ani la rând aceleași decorațiuni. 

       D-na Paniti Izabella spune că vor putea fi suplimentate anual cu un buget mai mic, cu ceva noutăți. 

       D-l Viceprimar spune că s-a renunțat la această practică undeva după 2012 tot din același considerent, 

respectiv achiziția acestor echipamente s-a dovedit foarte scumpă și în scopul diversificării s-a procedat la 

închiriere.  

      D-l Primar spune că este o practică comună pentru toate primăriile.  

      D-l Popa Marius Cristian spune că mai avea ceva de discutat, respectiv în cel de-al doilea referat de la 

Biroul Investiții, referatul nr. 79128 se solicită diminuarea cu suma de 980 mii lei la obiectivul de investiții 

str. Godri Janos care nu se mai asfaltează în anul bugetar 2023. 

     D-l Primar spune că dorește să aducă la cunoștință că s-a aprobat un proiect major pentru Municipiul 

Săcele, un proiect susținut de Electrica de aproximativ  22 mil  lei, un număr important de străzi, inclusiv 

bulevardele principale vor avea introdusă rețeaua electrică LEEA sub pământ, se trece la LES, aici intrând 

și str. Godri Janos, iar pentru moment a fost oprită asflatarea acesteia, la fel ca și pentru  str. De Mijloc și 

Cerbului care sunt și ele cuprinse în acest proiect și vor fi prioritare pentru introducerea rețelelor electrice 

subteran, ocazie cu care va fi schimbat și iluminatul public stradal cu unul modern cu led-uri, acesta a fost 

motivul pentru care s-au luat acești bani care erau blocați în buget, dar se încheie contract în câteva 

săptămâni pentru a executa această lucrare, probabil va fi un contract multianual care se va finaliza la 30 

septembrie 2024.  

     D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă d-l Primar poate să prezinte care sunt străzile implicate în 

introducerea în LES. 

     D-l Primar spune că este vorba 22 de străzi,  B-dul Brașovului, în întregime, str. Godri Janos, str. 

Cerbului, str. De Mijloc, str. Bereczki Anna, parțial, pentru că sunt și zone care merg până în postul de 

transformare, la care se adaugă  zona Baciu-Turcheș unde sunt 3 sectoare și al patrulea tronson între str. 

Nicolae Iorga și Valea Cernatului, precum și alte câteva străzi, respectiv Carpaților, Ghe. Doja și 

menționează că se va comunica o listă în acest sens. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  283.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe lunile iunie, iulie și august 2023 pentru 

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate 

decât cea de reşedinţă. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  284.  

        D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
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hotărâre pentru aprobarea alocării, cu titlul de sponsorizare, a sumei de 50.000 lei, din bugetul  Regiei 

Publice Locale a Pădurilor Săcele R.A., către Clubul Sportiv Municipal Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu prezentarea modelului contractului de sponsorizare 

Comisia nr. 2 -  nu face obiectul  

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu aceeași mențiune ca la comisia 1 și discuții în plen 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că a solicitat acel model de contract, întrucât această 

sponsorizare se realizează între administratorul fondului forestier și Clubul Sportiv Municipal Săcele, iar 

modelul de contract transmis este o ofensă adusă consiliului local. 

  D-na Secretar General spune că modelul transmis este cel comunicat de către RPLP. 

  D-na Paniti Izabella spune că nu crede că este modelul RPLP, întrucât a lucrat cu Regia și poate 

specifica și ceea ce nu corespunde din punct de vedere juridic, astfel atât la sponsor, cât și la beneficiar 

lipsește contul bancar, banca, iar în cazul unui virament de 50 mii lei este esențial să fie trecut, deasemenea 

funcția celui care semnează contractul nu apare, deși Codul Civil o stipulează, la fel și Legea nr. 32/1994 

privind sponsorizările specifică clar ce trebuie să cuprindă un contract de sponsorizare, apoi la beneficiar 

elementele de identificare CIF, CUI sau cont IBAN, nu se regăsesc. 

D-l Președinte spune că este un model, care se poate completa ulterior. 

        D-na Paniti Izabella spune că dacă acest contract este anexă la hotărâre ar trebui să cuprindă toate 

aceste elemente. 

D-na Secretar General spune că nu este anexă și menționează că d-na consilier local Paniti a solicitat 

doar transmiterea acelui draft de contract, dumneaei a luat personal legătura cu directorul RPLP care i-a 

comunicat draftul pe e-mail, care ulterior va fi completat. 

D-na Paniti Izabella întreabă dacă d-na Secretar General a analizat acest draft din punct de vedere 

juridic. 

 D-na Secretar General spune că RPLP își asumă responsabilitatea pentru documentul în cauză, nu se 

încheie între Municipiul Săcele și CSM, ci între RPLP și CSM. 

D-na Paniti Izabella spune că nu se regăsesc obligațiile și responsabilitățile, conform actelor 

normative în vigoare, iar dacă consiliul local solicită acest contract este important să fie corect și să se 

constituie în anexă, întrucât este vorba despre o sumă de bani importantă.  

D-l Viceprimar spune că în condiții similare s-au aprobat în acest an două sponsorizări și nu au existat 

obiecțiuni, respectiv când s-a dat o sponsorizare pentru editarea unei cărți sau pentru susținerea unei 

săcelence pentru a merge campionatul mondial de karate, menționează că s-au luat la cunoștință aspectele 

semnalate de d-na consilier local Paniti, dar consideră că aceasta ar trebui să vorbească în nume propriu 

când formulează o solicitare, deoarece nu consiliul local a solicitat, ci dumneaei, consilul local aprobând 

suma, nu modelul de contract, se dă un acord de principiu ca acea sponsorizare să se efectueze în condițiile  

legii, iar dacă RPLP Săcele R.A. realizează un contract care nu este conform cu legislație în vigoare își 

asumă acest lucru și va răspunde în fața autorităților competente care verifică acest lucru. 

D-l Popa Marius Cristian spune că dorește să atragă atenția consilierilor locali asupra acestor acțiuni 

de sponsorizare de la RPLP R.A. Săcele, la care d-l Viceprimar a făcut un preambul și menționează că, așa 

cum se știe, s-a aprobat alocarea sumei de 30 mii lei, cu titlu de sponsorizare, pentru editarea unei cărți 

către Asociația Ceangăilor Bârsa, la rugămințile și presiunile d-lui Viceprimar, iar în urmă cu o săptămână 

a fost contactat de d-l Rugacs, fost consilier local și l-a informat că pentru aceeași editare de carte 

societatea Roman S.A. a acordat tot 30 mii lei, a realizat contract de sponsorizare, a venit ANAF-ul în 

control și a solicitat anumite documente care nu existau, factura, etc, l-au contactat pe d-l Hilohi pentru a le 

oferi unele detalii în scris, dar acesta  a fost de negăsit, ori s-ar putea să fim în aceeași situație în care și 

banii care au ajuns prin Asociația Ceangăilor Bârsa la această acțiune să aibă aceeași finalitate. D-l 

consilier local mai spune că a relatat o situație, nu a susținut că este veridic sau nu.  

D-na Secretar General ia cuvântul pentru a oferi câteva explicații, respectiv faptul că nu este vorba de 

aceeași carte, Roman S.A a încheiat un contract cu firma d-lui Hilohi, prin care se acorda o sumă de bani ca 

această firmă să scrie o carte despre istoria societății Roman S.A și firma respectivă își asuma obligația să 

dea 300 de exemplare din acestă carte către societatea antemenționată, ori ceea ce a aprobat consiliul local 

este cu totul altceva.  

D-l Popa Marius Cristian spune că probabil așa este, dar destinatarul final este aceeași persoană. 

D-na Secretar General spune că în cazul nostru este o asociație intermediară, dar reiterează faptul că 

nu este vorba de aceeași carte sau de aceeași speță. 
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D-l Primar spune că d-l consilier local Popa încearcă să inducă în eroare consiliul local, întrucât sunt 

două spețe total diferite. 

 D-l Popa Marius Cristian reiterează faptul că destinatarul final este același, respectiv d-l Gruia Hilohi. 

 D-l Jónás András spune că este pură dezinformare și menționează că această carte pentru care s-a 

aprobat sponsorizarea de la RPLP R.A. va fi editată și nu are nici o legătură cu speța de la Roman S.A., 

unde s-a produs o încurcătură și din partea acestei societăți, iar ceea ce a expus d-l consilier Popa nu este 

relevant pentru a fi expus în fața consiliului local și specifică că nu s-a folosit nimic încă din suma alocată 

de către RPLP.  

D-l Popa Marius Cristian spune, referitor la cea ce a afirmat d-l Viceprimar, că nu se dă un acord de 

principiu, consiliul local aprobă sponsorizarea întrucât suma respectivă depășește pragul legal pe care 

RPLP R.A. îl poate acorda, iar prin acordarea sumei în cauză se diminuează profitul  

D-l Viceprimar spune că rectifică cele susținute anterior și confirmă că d-l consilier local Popa are 

dreptate,  u sete vorba de un acord de principiu. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 12 voturi pentru, 7 abțineri (d-l Popa Marius 

Cristian, d-na Paniti Izabella, d-l Ciorici Mihai, d-l Gîndac Nicolae, d-na Popescu Gabriela, d-l Costea 

Cătălin Ionuț și d-na Stoica Gabriela). H.C.L. nr.  285.  

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de 

hotărâre privind modificarea H.C.L. nr. 154/25.05.2023, republicată, pentru acordarea unor facilităţi 

anumitor categorii de persoane cu domiciliul în Municipiul Săcele, pe mijloacele de transport public local 

de călători utilizate de către societatea RATBV S.A., pe Linia/Liniile metropolitane Brașov- Săcele.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Jónás András spune că în Regulamentul de acordare a titlului de cetățean de onoare, la art. 10 lit. 

d) este specificat dreptul de a circula gratuit pe mijloace de transport în comun din Municipiul Săcele  și 

consideră că ar trebui trebui corelate aceste prevederi, o dată cu preluarea transportului în comun de către 

RATBV. 

D-na Secretar General spune că nici în hotărârile trecute de acordare facilități, când opera Servicii 

Săcelene, nu era prevăzut acest lucru. 

D-l Jónás András spune că ar trebui corelate aceste prevederi cu situația actuală. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  286.  

        D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind majorarea tarifului pentru închirierea imobilului cu destinație de școală, situat în 

Municipiul Săcele, str. B-dul Brașovului nr. 52, aparținând Parohiei Evanghelice-Lutherane Cernatu.      

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  287.  

        D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de 

hotărâre privind majorarea tarifului pentru închirierea imobilului cu destinație de școală, situat în 

Municipiul  Săcele, str. Nicolae Pană nr. 2, aparținând Parohiei Evanghelice Lutherane Satulung Joseni. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  288.  

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Statutului Actualizat al Asociaţiei Metropolitane pentru Dezvoltare Durabilă a 

Transportului Public Brașov, conform dispozițiilor H.G. nr. 293/2023 privind modificarea și completarea 

Hotărârii Guvernului nr. 855/2008 pentru aprobarea actului constitutiv-cadru și a statutului-cadru ale 

asociațiilor de dezvoltare intercomunitară cu obiect de activitate serviciile de utilități publice.  
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        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  289.  

       D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de 

hotărâre privind reînnoirea mandatelor administratorilor Consiliului de Administrație al Regiei Publice 

Locala a Pădurilor Săcele R.A.. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul, cu discuții în plen 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       D-l Președinte anunță că votul este secret. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că a solicitat din partea celor care au făcut cereri pentru prelungirea 

mandatelor să se prezinte în plenul ședinței pentru a se vedea ce propuneri au pentru îmbunătățirea 

activității Regiei, ce planuri au, exact ca prima dată când și-au făcut proiectul de management, dar nu au 

dat curs și menționează că legea prevede că mandatele se pot prelungi o singură dată. 

      D-na Secretar General spune că mandatele se reînnoiesc o singură dată. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că legea prevede că mandatele se pot reînnoi o singură dată, dar nu 

prevede pe ce perioadă, se presupune că de la 1 la 4 ani, dar reînnoirea mandatelor se face după evaluarea 

membrilor consiliului de administrație, ori în materialele transmise nu se regăsește nici o evaluare a 

acestora, a fost depus un raport de activitate al Regiei.    

        D-na Secretar General spune că respectivul raport este al consiliului de administrație. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că se specifică că este la Regiei și nu poate fi al Consiliului de 

Administrație întrucât acolo se face refererire la chestiuni tehnice, la care consiliul de administrație nu 

putea lua parte, acesta fiind legislativul Regiei, similar cu consiliul local.    

        D-na Secretar General spune că, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, evaluarea la care 

face referire d-l consilier local Popa, o face consiliul local.  

         D-l Popa Marius Cristian întreabă în baza a ce pot face această evaluare, întrucât nu au primit decât 

acel raport. 

         D-na Secretar General spune că se face inclusiv în baza situațiilor financiare ale Regiei care au fost 

înaintate consiliului local.      

       D-l Popa Marius Cristian spune că nu se face în acest mod, pentru că în baza situațiilor financiare și 

situațiilor tehnice care au fost realizate de executivul Regiei, nu reiese care au fost activitățile și 

propunerile membrilor consiliului de administrație care au condus la aceste realizări, nici măcar sinteza 

activității nu a fost prezentată și menționează că unii dintre consilierii locali nici măcar nu-i cunosc pe 

acești administratori.    

      D-na Secretar General spune că în materialul transmis de RPLP Săcele R.A. se specifică clar faptul că 

este vorba de raportul de activitate al consiliului de administrație pentru perioada 2019-2023 și dă citire 

unui paragraf relevant în acest sens, menționând că este documentația înaintată de către cei de la  Regie, 

care dețin competențe tehnice de specialitate. Referitor la perioada pentru care se face reînnoirea 

mandatelor, dumneaei spune că în legislație nu se specifică perioada, dar consiliul local poate decide în 

acest sens, nespecificându-se perioada, reînnoirea a fost asimilată cu încă 4 ani, dar consiliul local poate 

decide până la terminarea mandatului celui de-al șaselea membru, este strict la latitudinea consiliului local. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că acolo consiliul de administrație nu are nici un rol, în afară de faptul că 

așa prevede legea să existe un consiliu de admistrație, nu îi vede utilitatea. 

     D-na Secretar General spune că acesta adoptă hotărâri, similar cu consiliul local.                                                                                                                                                                                                         

     Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-l Comșa Eugen: 12 voturi  pentru,  6 împotrivă,                                           

d-l Lórincz István János: 13 voturi  pentru,  5 împotrivă,  d-l Munteanu Horațiu George: 12 voturi  pentru,  

6 împotrivă, d-na Panait Andreea: 9 voturi  pentru,  9 împotrivă, d-l Tănase Ionuț: 10 voturi  pentru,  8 

împotrivă  (d-l Gîndac Nicolae nu participă la vot). H.C.L. nr.  290.  

      D-na Secretar General ia cuvântul și spune că mandatul se va reînnoi mandatul doar pentru 4 membri, 

respectiv pentru d-l Comșa Eugen, d-l Lórincz István János, d-l Munteanu Horațiu George și d-l Tănase 

Ionuț, iar pentru d-na Panait Andreea nu se va reînnoi mandatul. 
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       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale administrate și finanțate din 

bugetul Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru anul 2023.  

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  291.   

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru completarea H.C.L. nr. 146/21.04.2022 privind aprobarea zonării Municipiului Săcele. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  292.  

   D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind prelungirea termenului de valabilitate al Planului Urbanistic General al Municipiului 

Săcele și al Regulamentului General de Urbanism  . 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  293.  

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire două locuințe cuplate (cu două 

apartamente), garaj și împrejmuire“, strada Câmpului  nr. 135 (DN1A), Municipiul Săcele. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  294.  

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuință P+E, anexă și împrejmuire“, 

strada I.C. Brătianu nr.  22, Municipiul Săcele. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 –nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  295.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordul în vederea utilizării drumurilor forestiere Valea Gârcinului (cca. 3,0 km) și Kólto  

(7,5 km) pentru  desfăşurarea evenimentului automobilistic raliul Brașovului - ,,Tess Rally 52ˮ, în perioada 

27-29  octombrie 2023.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  296.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de  

hotărâre privind darea în folosință gratuită, a unei suprafețe de teren din imobilul înscris în CF nr. 117541 

Săcele, situat în Municipiul Săcele, B-dul George Moroianu nr. 293, către RATBV S.A.  
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        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  297.  

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

 de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul  înscris în CF nr. 113752 

 Săcele, nr.cad 113752, aparținând domeniului public al Municipiului Săcele. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil,  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  298.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Săcele, al imobilului 

înscris în CF nr. 120761 Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Popa Marius Cristian îl întreabă pe președintele comisiei de specialitate nr. 2 dacă nu au fost 

solicitate discuții în plen. 

D-l Medianu Gheorghe spune că la acest punct de pe ordinea de zi nu au fost solicitate discuții în plen. 

D-na Popescu Gabriela spune că s-au solicitat discuții în plen la comisia de specialitate nr. 3, așa că îi 

cedează dreptul la interpelare d-lui consilier local Popa. 

D-l Popa Marius Cristian că în referatul nr. 77958 din materialele transmise nu se specifică de ce acest 

acest imobil nu mai este de uz public, s-a lămurit problema în ședința pe comisii de specialitate, dar 

considere  că aceste specificații erau oportune  șă se regăsească în materialul transmis. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  299.  

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Sacele-primă înscriere  imobil, 

categoria de folosință drum de exploatare DE 444/4 - 480 mp. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-na Stoica Gabriela anunță că nu participă la vot la acest punct de pe ordinea de zi. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-na consilier local Stoica 

Gabriela nu participă la vot). H.C.L. nr. 300. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că în ședința pe comisii de specialitate d-na consilier local 

Stoica și-a exprimat votul. 

     D-na Stoica Gabriela spune că avizul este consultativ. 

    D-l Viceprimar spune că dacă nu participă la vot, persoana în cauză nu trebuie să participe nici la 

dezbateri. 

    D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Sacele-primă înscriere  imobil, 

categoria de folosință drum de exploatare DE 481/1/1-729  mp. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă  cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  301.  
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      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acceptarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra cotei de 1/1 din 

imobilul - teren în suprafață de 103 mp, înscris în CF nr. 118801 Săcele,  nr. cadastral 118801, având 

categoria de folosință arabil cu destinație de drum, în favoarea Municipiului Săcele - domeniul public. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

  Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  302.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acceptarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra cotei de 1/1 din 

imobilul - teren în suprafață de 53 mp, înscris în CF nr. 116530 Săcele,  nr. cadastral 116530, având 

categoria de folosință arabil cu destinație de drum, în favoarea Municipiului Săcele - domeniul public. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  303.  

       D-na Secretar General ia cuvântul și spune, legat de interpelările d-lui consilier local Popa la proiectul 

de hotărâre unde exista ipotecă pe o cotă parte, că CF-ul a ieșit cu ipotecă doar pe cota respectivă și partea 

municipalității este domeniul public. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că juridic un imobil nu poate fi și public și privat. 

       D-na Secretar General spune că tot ce are Municipiul Săcele este domeniul public și există CF.  

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind însușirea raportului de evaluare nr. 639/1/2023 și aprobarea vânzării directe către titularii 

contractului de concesiune și a prețului pentru vânzare privind imobilul - teren situat în Municipiul Săcele  

-  Str. Viitorului FN - Piața Electroprecizia, înscris în CF nr. 106991 Săcele, nr. cad. 106991,  în suprafață 

de 68 mp. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  304.  

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind însușirea raportului de evaluare nr. 639/2/2023 și aprobarea vânzării directe către titularii 

contractului de concesiune și a prețului pentru vânzare privind imobilul - teren situat în Municipiul Săcele  

-  Str. Viitorului FN - Piața Electroprecizia, înscris în CF nr. 120441 Săcele, nr. cad. 120441,  în suprafață 

de 105 mp. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  305.  

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru 

perioada 01.10.2023-31.12.2023. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu o propunere în persoana d-lui Munteanu Gheorghe  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu două propuneri, în persoana d-nei Paniti Izabella și a d-lui 

Munteanu Gheorghe 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu propunere în plen 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu o propunere în persoana d-lui Munteanu Gheorghe.  
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Se supune la vot prima propunere, în persoana d-lui Munteanu Gheorghe și se aprobă cu  unanimitate 

(19 voturi pentru). H.C.L. nr.  306. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind scoaterea din evidența contabilă a  unor obiecte de inventar din patrimoniul Municipiului 

Săcele, domeniul privat și transferul acestora către Școala Gimnazială nr. 1 Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 –nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  

307.  

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea modificării Programului de transport aferent anului 2023 al RATBV S.A. pe 

liniile de transport public de pe raza teritorial administrativă a UAT Municipiul Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu amendament formulat de către d-na consilier local Paniti, după cum 

urmează: formulat în vederea operaționalizării liniilor 701, 702, 711  

         D-l Viceprimar spune că la cele mai sus enunțate face următoarele completări din Regulamentul de 

Organizare și Funcționare al Consiliului local, respectiv art. 28 - Desfăşurarea şedinţelor Consiliului Local, 

alin. 14  stipulează că „Amendamentele se formulează în scris şi se pot depune de către primar, oricare 

dintre consilierii locali, un grup de consilieri locali sau o comisie de specialitate. Iniţiatorul unui 

amendament îl poate retrage sau poate renunţa la susţinerea acestuia, în orice moment. În acest caz, 

amendamentul nu se mai supune la vot”, iar alin. 15  „Pentru a putea fi dezbătut amendamentul, acesta 

trebuie depus la secretarul general cel mai târziu în ziua şedinţei consiliului local” și alin. 18 „În timpul 

dezbaterilor se pot formula amendamente verbale care să vizeze corelări tehnico-legislative, gramaticale 

sau lingvistice la proiectul de hotărâre a consiliului local”, iar alin 16 stipulează că „Amendamentele la 

proiectele de hotărâri ale consiliului local se transmit în formă scrisă şi conţin următoarele elemente, 

potrivit anexei nr. 8 la prezentul regulament”, fapt pentru care, având în vedere că amendamentul formulat 

nu respectă aceste prevederi și nu a putut fi discutat pe fond fond, grupul UDMR nici nu ia în calcul 

dezbaterea acestuia și consideră oportun ca și colegii consilieri să consulte și să respecte prevederile  

regulamentului atunci când sunt formulate amendamente. 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul, cu discuții în plen 

        Comisia nr. 3 –nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       D-na Paniti Izabella spune că materialele de ședință legate de aceste compensări s-au primit în cursul 

zilei de astăzi. 

      D-na Secretar General spune că au fost transmise în cursul zilei de ieri. 

       D-na Paniti Izabella spune că în condițiile în care au fost primite în cursul zilei de ieri, era imposibil de 

lucrat pe ele și menționează că este vorba de o modificare tehnico-legislativă. 

       D-l Viceprimar reiterează faptul că pentru a fi dezbătut acest amendament trebuie depus la secretarul 

general cel mai târziu în ziua şedinţei consiliului local. 

       D-na Paniti Izabella spune că se pot formula și în plen, dat fiind faptul că este propus pe ordinea de zi 

suplimentară.  

D-l Viceprimar spune că nu respectă prevederile Regulamentului de Organizare și Funcționare în ceea 

ce privește formularea amendamentelor. 

D-na Secretar General ia cuvântul și spune, legat de cursa 711, că nu se întrerupe, rămâne și va fi 

funcțională începând cu ziua de luni. 

D-na Paniti Izabella spune că se stipulează eliminarea liniilor 701 și 702 și operaționalizarea liniei 

711, iar dânsa a solicitat operaționalizarea liniilor 701, 702 și 711 și face precizarea că sunt acele rute de la 

Garaj la Brădet și de la Garaj la Gârcini. 

D-na Secretar General spune că există materialul de la Asociație în care ni se explică oportunitatea 

anumitor curse și se referă la faptul că 701 și 702 nu au fost și nu sunt transport public comun, s-a înțeles 

greșit, acestea sunt curse speciale.   

D-na Paniti Izabella spune că contrazice cele afirmate de d-na Secretar General, întrucât în anexa 

votate în iulie sunt și aceste trasee. 
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D-na Secretar General spune că au fost trecute în mod eronat, întrucât nu s-a ținut cont că RATBV nu 

mai operează de la Garaj, ci de la de la Brașov, din Triaj, iar legat de cursa 702 d-l Primar poate explica 

demersurile inițiate de Primăria Municipiului Săcele. 

D-l Primar spune că și d-l senator Durău dorea să ia aibă o interpelare cu privire la acest punct, fapt 

pentru care îi dă cuvântul acestuia. 

D-l Ambrozie Irineu Durău spune că problema se cunoaște, ceea ce este important este ca cei 32 de 

copii să ajungă la școală, întrucât s-a depus un efort extraordinar din partea profesorilor pentru a-i duce cu 

mașinile personale timp de două săptămâni pe acești copii la școală, după care nu s-a mai putut, dumnealui 

a urmărit și comunicările de pe rețelele de comunicare și nu consideră că a este un loc adecvat de discuții, 

mesaj pe care l-a transmis și în Consiliul Județean, menționând că au fost întreprinse demersuri încă de la 

începutul lunii august  care avertizau cu privire la ce se se va întâmpla acolo, respectiv delegarea serviciilor 

către RATBV și s-a evaluat impactul asupra elevilor, d-l director al CSEI Brădet a fost prezent la ședința 

ordinară din luna august și specifică că singura nemulțumire a dumnealui și motivul pentru care este astăzi 

prezent este că din conflicte politice s-a pierdut foarte mult timp, astăzi în Consiliul Județean atât d-l 

Președinte interimar, cât și aparatul tehnic au dat asigurări că în viitor se va obține un microbuz pentru 

această școală prin AFM, nu prin PNRR unde nu se încadrau, dar până atunci este un timp descoperit, iar 

dumnealui se aștepta ca până la începutul școlii să se colaboreze în vederea identificării unei soluții și că 

personal s-a implicat în limita competențelor deținute.  

D-l Fekete Florian ia cuvântul și spune că a fost prezent în plenul ședinței ordinare din data de 31 

august și a ridicat problema transportului pentru Școala Brădet, astăzi se află aici împreună cu părinții 

elevilor care au suferit în acest timp și cu cadre didactice ale unității de învățământ care au ajutat cu 

transportul copiilor timp de 2 săptămâni, asumându-și un risc enorm, iar acum, după multe demersuri, în 

cursul dimineții au luat o poziție care a fost înaintată consiliului local, o adresă căreia îi dă citire. 

D-l Primar spune că va răspunde, cronologic, dar pentru început poate afirma că Primăria Muncipiului 

Săcele a rezolvat această problemă, astfel la începutul lunii august când s-a hotărât ca transportul în comun 

din Săcele să fie preluat de către RATBV a fost înștiințat atât Consiliul Județean, cât și CSEI Brădet, 

întrucât era și este obligația Consiliului Județean să asigure acest transport, Primăria Săcele putea doar 

deconta acest transport, ce ține de lege, bilete, abonamente, pe acea linie nefiind transport în comun, este 

doar pe linia Garaj-Poienelor și va urma, se va vedea dacă începând cu luni, linia Gârcini-Poienelor. 

Dumnealui mai menționează că a discutat personal cu Președintele, d-l Tudorică, deci a existat colaborare, 

iar dânsul i-a comunicat că CJ-ul nu are bani pentru a susține acest transport, nu că nu poate sau că nu 

există cadru legal în acest sens și menționează că începând de luni Primăria Săcele va opera o cursă 

specială la Brădet pentru transport elevi cu plecare la 7:30 de la Garaj, cu oprire la „Casa Nato”  și o altă 

cursă va prelua elevii la orele 13:00, dar nu RAT-ul, ci Primăria Săcele, cu un microbuz special  pentru 

transport elevi, costurile pe care le implică acest transport fiind de 7000 lei/lună, ori Consiliul Județean nu 

a putut asigura această sumă și menționează că acolo s-a lovit de un zid, dincolo de chestiunile politice, aici 

nefiind vorba de a face politică, ci de a veni în sprijinul acestor copii. Dumnealui mai spune că timp de o 

lună șefii CJ, în special Vicepreședintele Sterpu, au făcut doar declarații politice în mediul online, fără să 

ofere o soluție, deși acolo se afla soluția, pentru că așa cum a afirmat și d-l senator aceștia susțin că vor lua 

un microbuz prin AFM, deci realizează că este în sarcina lor să asigure acest transport care nu cădea în 

sarcina Primăriei Săcele, dar totuși a luat decizia să se asigure acel transport pe cheltuiala municipalității și 

nu consideră că suma de 7000 lei era o sumă greu de susținut de către CJ care i-au pus într-o lumină 

proastă și pe cei de la Inspectoratul școlar întrucât a fost o jonglare între aceste instituții și este rușinos că 

totul a fost tratat de d-l Vicepreședinte al CJ politic. 

D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că acesta este un atac la persoană, că d-l Primar a mințit 

încă de la începutul interpelării întrucât consiliul local a aprobat traseele 701, 702 și 711 din data de 27 

iulie 2023 și d-l Primar nu le-a operaționalizat.   

D-l Primar spune că dorește să-i asigure pe cei prezenți că începând cu luni de acest transport se va 

ocupa Primăria Săcele.  

D-l Președinte o întreabă pe d-na consilier local Paniti dacă își mai menține amendamentul, iar acesta 

confirmă.  

D-l Gâdea Sorin ia cuvântul și spune că ceea ce susține d-l consilier local Popa este falsă declarație, 

respectiv când afirmă că s-a votat un traseu pentru Brădet, s-a votat în urmă cu 1 an 20 de trasee ale RAT-

ului, când s-a făcut transportul metropolitan, s-au votat niște prezumții de trasee, nu era obligatoriu să fie 

operaționalizate. 

        D-l Popa Marius Cristian întreabă cum se operaționalizau. 
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D-l Gâdea Sorin spune că în momentul în care primeau o decontare și accept pentru ele se puteau 

operaționaliza și mai spune că în urmă cu 3 luni CJ a susținut că vom primi 3 microbuze școlare cu care să 

se rezolve multiplele probleme, pentru ca în urmă cu 2 săptămâni să anunțe că au completat greșit cererea 

de finanțare, iar Municipiul Săcele nu va mai primi nici un microbuz. 

D-l Popa Marius Cristian spune din nou că d-l Primar a mințit în tot ceea ce a susținut și întreabă cum 

este posibil ca în data de 27 iulie 2023 consiliul local să aprobe traseele 701, 702 și 711, să nu le 

operaționalizeze până la acest moment și să plaseze vina la Consiliul Județean și alte entități și consideră că 

este o mare discriminare produsă copiilor care învață la Brădet, pentru că elevii care învață la școlile din 

Brașov, proprietatea Municipiului Brașov, beneficiază de transport în comun, pentru unii nu se poate 

pentru că asta este voința d-lui Primar care a ales să nu coopereze. 

D-na Voicescu Nicoleta Teonia susține că se divaghează din nou și nu este normal. 

D-l Popa Marius Cristian spune că d-na  consilier Voicescu nu are competențe să intervină în speța în 

cauză, numind-o „profesoară de marxism”. 

D-l Viceprimar dă citire din Regulamentul de organizare și funcționare al consiliului local, respectiv 

art. 28 -  Desfăşurarea şedinţelor Consiliului Local, alin. 12 care stipulează că „Este interzisă adresarea de 

insulte sau calomnii de către consilierii locali prezenţi la şedinţă, precum şi dialogul dintre vorbitori şi 

persoanele aflate în sală”.  

D-l Popa Marius Cristian spune că nu a jignit, a afirmat doar că d-l Primar a mințit când a susținut că a 

anunțat școala de la Brădet și îl întreabă pe directorul unității școlare dacă a primit de la Primăria Săcele 

vreo adresă în acest sens. 

 D-l Primar spune că a înștiințat fostul operator de transport școala și menționează că de la Garaj la 

Brădet nu este linie de transport în comun, este o cursă specială. 

D-l Popa Marius Cristian spune că era cuprinsă în H.C.L. 228/2023, dar nu a fost operaționalizată și 

era suficient ca d-l Primar să dispună și să solicite RATBV să operaționalizeze cursa 702 și astfel nu ne-am 

fi regăsit în această situație. 

D-l Ambrozie Irineu Durău spune că nu dorește să fie la mijloc în acest conflict, că este dificil de 

stabilit cine are dreptate și menționează că a încercat să fie corect și în Consiliul Județean și a afirmat că 

așa cum se poate vorbi de responsabilitatea primăriei, în egală măsură școlile speciale intră în 

responsabilitatea Consiliului Județean, la fel cum toate școlile din Municipiul Brașov țin de Primăria 

Brașov, școlile speciale au statut aparte, dar singura problemă era să se rezolve situația copiilor și oferă și 

exemple de alte UAT-uri și modul în care au gestionat situația cu privire la transportul elevilor. 

D-l Președinte supune la vot amendamentul formular de d-na consilier local Paniti care se respinge cu  

9 voturi pentru, 10 abțineri (d-na Voicescu Nicoleta Teonia, d-l Jitaru Gheorghe, d-l Crețu Valentin,  

d-na Miron Laura, d-l Munteanu Gheorghe, d-na Coman Felicia, d-l Medianu Gheorghe, d-l Géczi Gellért, 

d-l Jónás András și d-l Géczi Gellért).   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre în forma prezentată și se aprobă cu 10 voturi pentru, grupul 

politic PNL anunțând că nu participă la vot, respectiv d-l Popa Marius Cristian, d-na Balint Tunde Sara, d-

na Paniti Izabella, d-l Ciorici Mihai, d-l Florescu Marius, d-na Popescu Gabriela, d-l Gîndac Nicolae, d-l 

Costea Cătălin Ionuț și d-na Stoica Gabriela. H.C.L. nr.  308.  

       D-l Popa Marius Cristian spune că nu pot participa la vot în condițiile în care două trasee care au fost 

votate luna trecută sunt radiate complet, ori în Cartierul Brădet mai sunt și alți locuitori, angajați, profesori, 

etc, nu este vorba doar de copii și menționează că în loc să se mărească numărul de trasee față de câte a  

avut Servicii Săcelene, suntem într-un regres continuu. 

           D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 29 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea documentației tehnice -DALI-  și a indicatorilor tehnico-economici privind 

proiectul „Modernizare PT și alimentarea cu energie electrică a Spitalului Municipal Săcele”. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 4 voturi pentru, 1 vot împotrivă, cu discuții în plen  

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Popa Marius Cristian spune că inițial când au fost transmise materialele de ședință au fost cuprinse 

în documentație înscrisuri aferente altor obiective, ca de obicei este o lipsă totală de coerență, ulterior  

s-au transmis documentele cât de cât corect, deși a solicitat să se verifice înainte de a se transmite 

documentele. 

        D-l Viceprimar spune că se mai produc și greșeli. 
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         D-na Secretar General spune că s-a observat ulteror transmiterii materielelor ce documente au fost 

anexate de către colegii de la Investiții și s-a remediat problema. 

         D-l Popa Marius Cristian spune că a studiat DALI care le-a fost prezentată și nu respectă prevederile 

H.G. nr. 907/2016, nici măcar conținutul instituit de legiutor, cuprinsul, în afară că nu are documentația 

topografică avizată de Oficiul de Cadastru și se specifică la acel capitol că rămâne în sarcina autorității 

contractante, la fel și în cazul studiului geo, deci nu respectă structura și lipsesc documente esențiale 

obligatorii conform actului normativ mai sus indicat, motiv pentru care a avizat nefavorabil, fiind la a zecea 

interpelare pe acest subiect, că nu se respectă legislația și lipsesc documente, motiv pentru care, dacă va fi 

adoptată, va ataca această hotărâre în Contencios și anunță că grupul PNL nu va participa la vot nici la 

acest puntc de pe ordinea de zi. 

          D-l Popa Marius Cristian mai spune că nu pot participa la vot la proiecte care nu sunt conform legii. 

          Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  11 voturi pentru (d-l Popa Marius Cristian, d-

na Balint Tunde Sara, d-na Paniti Izabella, d-l Ciorici Mihai, d-l Florescu Marius, d-na Popescu Gabriela, 

d-l Costea Cătălin Ionuț și d-na Stoica Gabriela nu participă la vot). H.C.L. nr.  309.  

         D-l Primar ia cuvântul și spune că este imperios necesar să se realizeze aceste lucrări pentru că postul 

de alimentare TRAFO de la Spital a fost gândit în anii '70, când unitatea spitalicească avea un număr redus 

de echipamente, la acest moment sunt foarte multe echipamente consumatoare de energie, la care se adaugă 

faptul că pe lângă clădirea spitalului va fi și clădirea administrativă, precum și acea clădire nouă prin 

PNRR, iar în final puterea instalată s-a modificat enorm, ceea ce impune modernizarea acelui post TRAFO 

și schimbarea unor cabluri, inclusiv cablul de medie tensiune, acestea fiind considerentele pentru care a 

fost introdus în regim de urgență acest proiect,  DALI fiind finalizat  în urmă cu câteva zile, iar dacă sunt 

unele scăpări, acestea se vor remedia, dar a vota împotriva unor astfel de proiecte este de neimaginat, 

efectiv cei din formațiunea politică PNL se opun efectiv dezvoltării. 

           D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 30 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind întreprinderea demersurilor administrative în vederea demolării unui imobil construcție 

aflat pe raza UAT Municipiul Săcele, edificat fără autorizație de construire pe terenul proprietatea privată a 

Municipiului Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  310.  

           D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 31 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind transmiterea dreptului de folosință fără plată pentru un microbuz de la Liceul Teoretic 

George Moroianu către Primaria Municipiului Săcele în vederea deservirii transportului de elevi pe raza 

teritorială a Municipiului Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Popa Marius Cristian spune că a solicitat discuții și la acest punct de pe ordinea de zi și 

menționează că înțelege că  acest microbuz este mijlocul cu care se intenționează operaționalizarea 

transportului la Brădet. 

D-l Primar spune că nu se specifică nicăieri acest lucru și că se analiza acest aspect. 

             D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că dorește să întrebe Juridicul, pe baza corespondenței 

dintre cele două entități, respectiv Primăria Săcele și Liceul Teoretic George Moroianu, care comunică în fapt 

în urma solicitării din partea primăriei că poate da curs favorabil în sensul transmiterii cu titlu gratuit a 

microbuzului și dă citire dispozitivului hotărârii care stipulează că „Se aprobă transmiterea dreptului de 

folosință făra plată a unui microbuz marca WV1ZZZ2EZ96015896, nr. înmatriculare BV21FVW, cap. 15 

locuri, de la Liceul Teoretic George Moroianu către Primaria Municipiului Săcele….”, iar la art. 2 se specifică 

faptul că „Transmiterea dreptului de folosință prevăzut la art. 1 se va realiza în baza unui proces verbal de 

predare - primire încheiat între ordonatorii de credite a celor două instituții publice implicate în procedura de 

transfer” și o întreabă pe d-na Secretar General și Juridicul ce reprezintă „ dreptul de folosință”, să i se dea pe  

scurt definiția. 

            D-l Primar spune că această chestionare aduce la interogatoriu, ceea ce nu este normal. 
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            D-na Secretar General spune că s-a solicitat doar să se folosescă acel microbuz, care a fost achiziționat 

cu bani din bugetul local. 

           D-l Popa Marius Cristian întreabă a cui proprietate este acest microbuz. 

           D-na Secretar General spune că este al Liceului Teoretic George Moroianu, este cumpărat de liceu, cu 

bani alocați de consiliul local de la bugetul local. 

            D-l Popa Marius Cristian întreabă cum se transmite dreptul de folosință care este un atribut al dreptului 

de proprietate din cele trei, respectiv folosința, posesia și dreptul de dispoziție, prin proces verbal. 

           D-ra Dascălu Bianca spune că în baza H.G. nr. 841/1995.   

           D-l Popa Marius Cristian spune că H.G. nr. 841/1995 permite transmiterea doar a mijloacelor fixe între 

unități. 

          D-ra Dascălu Bianca spune că este vorba de orice fel de bunuri aflate în funcțiune și că avem nevoie de 

drept de folosință asupra acestui microbuz. 

           D-l Popa Marius Cristian spune că în acest caz trebuia să se facă cu contract de comodat. 

           D-ra Dascălu Bianca spune că H.G. nr. 841/1995 stipulează că trebuie să existe un  proces verbal. 

           D-l Popa Marius Cristian spune că este un drept imaterial care nu poate fi transmis prin proces verbal. 

           D-na Paniti Izabella întreabă dacă nu se poate modifica acel articol în sensul celor prezentate de d-l 

consilier local Popa. 

          D-na Secretar General spune că fundamentarea s-a făcut pe H.G. nr. 841/1995. 

          D-l Popa Marius Cristian spune că H.G. nr. 841/1995 stipulează clar că este vorba de proces verbal 

pentru mijloace fixe, nu pentru pentru transmiterea dreptului de folosință și spune că dorește să formuleze un 

amendament, în caz contrar, dacă se adoptă, va ataca această hotărâre. 

            D-na Secretar General spune că aceste documente au fost elaborate într-un interval de foarte scurt 

pentru a răspunde unei probleme acute și nu existat timpul necesar pentru a adapta acel contract de comodat și 

s-a optat, în condițiile H.G. nr. 841/1995, pentru transmiterea în baza unui proces verbal. 

             D-l Fekete Florian ia cuvântul și spune că ar dori ca proiectele de hotărâre care vizează CSEI Brădet 

să le fie transmise pe adresa de e-mail oficială a instituției, astfel încât să se poată ști care este mijlocul de 

transport care va deservi elevii, de când și până când este operabil.  

              D-na Secretar General spune că hotărârea nu a fost încă adoptată. 

              D-l Popa Marius Cristian spune că dânșii sunt  de acord, dar trebuie structurat corect  din punct de 

vedere juridic. 

              D-na Secretar General spune că este corect structurat și așa. 

              D-l Popa Marius Cristian spune că ar trebui ca să se completeze în sensul că transmiterea dreptului de 

folosință se va realiza în baza unui contract  de comodat și a unui proces verbal de predare – primire. 

             D-l Președinte supune la vot amendamentul mai sus enunțat și se aprobă  cu  unanimitate (19 voturi 

pentru). 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre cu amendamentul inclus și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi 

pentru). H.C.L. nr.  311.  

          D-l Președinte anunță că se trece la secțiunea ,,Diverse”, unde sunt înscrise cinci informări care au 

fost transmise. 

             D-l Popa Marius Cristian spune că dorește să intervină punctual pe aceste informări, dar mai era un 

cetățean în sală care s-a înscris la cuvânt. 

            D-l Președinte îi dă cuvântul d-lui Pară Sorin care s-a înscris. 

            D-l Pară Sorin spune că a solicitat repararea rampei de la blocul unde locuiește. 

            D-l Matei Ion spune că i-a transmis deja un răspuns d-lui Pară în acest sens. 

            D-l Primar spune că până la sfârșitul lunii octombrie rampa se va rezolva. 

            D-l Pară Sorin spune că ar trebui ca atunci când se execută lucrările să se aibă în vedere ca rampa să 

fie funcțională. 

             D-l Pară Sorin mai întreabă dacă clădirile care se construiesc la Spitalul Municipal vor fi accesibile 

și pentru persoanele cu dizabilități. 

             D-l Matei Ion spune că dacă se referă la clădirea de lângă Spital este dotată cu rampă și acces, deși 

este o clădire administrativă.    

           D-l Pară Sorin spune că trebuie accesibilizată întreaga clădire. 

           D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că a ridicat această problemă și în ședința pe comisii de 

specialitate, respectiv faptul că Primăria ar trebui să facă presiuni asupra ANL pentru a rezolva această 

situație. 

          D-l Matei Ion spune că s-a refuzat recepția acestui obiectiv tocmai pe acest motiv, respectiv rampa 

nu are înclinația corespunzătoare. 
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          D-l Pară Sorin spune că în momentul în care s-au depus dosare de către persoane cu dizabilități și 

acel bloc era în construcție, Biroul Fond Locativ trebuia să aducă la cunoștință ANL că există dosare 

depuse de către persoane aflate în scaun rulant și că lucrările trebuie să fie executate conform NP 051-2012 

și cu respectarea prevederilor Legii nr. 448.  

             D-l Primar ia cuvântul și spune că la momentul repartizării, lucrările asupra imobilului erau spre 

finalizare. 

             D-l Pară Sorin spune că trebuia să se aducă la cunoștința ANL că lucrările trebuie executate 

conform NP 051-2012, având în vedere că persoanele cu dizabilități au prioritate la acest tip de locuințe și 

nu s-a ținut cont de acest aspect. 

             D-l Primar spune că nu este simplu de rezolvat această problemă, întrucât trebuie demolată întreaga 

rampă și refăcută.  

             D-l Gâdea Sorin spune că atunci când d-l Pară a depus cerere pentru locuința ANL imobilul era 

deja edificat. 

            D-l Pară Sorin spune că o altă problemă cu care se confruntă este aceea că plătește liftul în 

condițiile în care nu are acces la beci. 

            D-l Matei Ion spune că conform legislației toate persoanele/familiile care domiciliază într-un imobil 

trebuie să plătească pentru folosirea liftului și orice chetuială care derivă din întreținerea acestuia, legea nu 

prevede excepții, ceea ce solicită d-l Pară, respectiv să ajungă la subsol, nu este posibil întrucât construcția 

acestui imobil nu o permite. 

             D-l Pară Sorin spune că atunci se poate monta o platformă pe casa scării pentru a-i permite accesul. 

             D-l Matei Ion spune că d-l Pară Sorin primește o indemnizație pentru a putea să-i faciliteze  accesul 

la anumite locuri inaccesibile în alt mod, dar dacă decide să o folosească în alt scop este la latitudinea 

dumnealui. 

             D-l Președinte întreabă punctual la care dintre informări se doresc discuții. 

             D-l Popa Marius Cristian spune cu privire la informare referitoare la concedierile colective că a 

înțeles că li s-au plătit salariile compensatorii. 

              D-na Secretar General spune că li s-au plătit salariile și plățile compensatorii, rămânând o sumăde 

870 lei/ persoană de plătit, iar plata s-a efectuat în data de 11 septembrie.  

             D-l Popa Marius Cristian întreabă ce reprezintă această sumă de 870 lei. 

             D-na Secretar General spune că această diferență se va achita când vor mai dispune de bani, nu s-a 

reținut nimic și li s-a plătit în mai puțin de 2 săptămâni. 

             D-l Popa Marius Cristian spune cu privire la ultima informare referitoare la inspecția economico-

financiară desfășurată la nivelul societății Servicii Săcelene de către ANAF că nu știe cum a putut 

funcționa respectiva societate, la modul cum a descris inspectorii ANAF activitatea și dă câteva exemple de 

nereguli semnalate de mare gravitate și menționează că dacă se dorește ca această societate să fie menținută 

funcțională trebuie luate câteva măsuri, întrucât 95% din cele semnalate de inspectorii financiari au drept 

cauză managementul, greșelile manageriale făcute de direcțiune, în speță de director, ceea ce s-a întâmplat 

acolo este un haos, nici măcar raportul la 6 luni  către consiliul local nu a fost transmis, dar, personal, 

consideră că, la modul în care a fost gestionată situația acolo, față de cum a fost condusă societatea a mers 

excelent, probabil din inerție. 

        D-l Florescu Marius spune că în parcul din Ștefan cel Mare s-a rupt gardul și ar trebui sudat. 

        D-l Gâdea Sorin spune că plasele s-au montat în urmă cu 10 zile, ori nu se pot înlocui la așa interval 

scurt, în lipsa unei implicări civice acestea sunt consecințele. 

      D-l Jónás András spune, referitor la cele antemenționate că acolo problema este prinderea, trebuie pusă 

o bandă pe o lungime mai mare. 

        D-l Gâdea Sorin spune că nu știe dacă este eficient chiar și așa împotriva vandalismului. 

        D-l Florescu Marius spune că tot în parc s-a lăsat asfaltul unde este canalizarea. 

        D-l Gâdea Sorin spune că sunt dizlocate bordurile acolo. 

        D-na Secretar General ia cuvântul și spune că dorește să facă o precizare cu privire la d-l consilier 

local Ciorici, respectiv că s-au făcut demersurile la contabilitate, iar în data de 8 se va remedia situația cu 

privire la indemnizația aferentă lunii august și reiterează rugămintea de a fi informată asupra modului în 

care consilierii locali i-au parte la ședința pe comisii de specialitate, menționând că dumneaei a fost 

personal la fiecare comisie. 

       D-na Popescu Gabriela spune că revine cu o solicitare mai veche, întrucât începe Școala Altfel și 

întreabă dacă se poate organiza o zi a porților deschise la primărie și dacă se poate face o acțiune în comun 

cu pompierii. 
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       D-l Primar spune că pompierii se pot deplasa la școală cu o autospecială, echipați, dar trebuie 

transmisă o adresă oficială în acest sens pentru a se putea programa aceste acțiuni. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că revine cu o solicitare pentru  a patra oară, a treia oară d-l Primar i-a 

răspuns că nu deține soluții, respectiv cu privire la acțiunile de motociclism enduro. 

     D-na Secretar General spune că a fost în asentimentul d-lui consilier local Popa și a invitat la ședință    

Poliția Națională, știind că va deschide acest subiect. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că pe un drum forestier din Holbav s-a produs un accident mortal în 

urma unor astfel de acțiuni și trebuie luate măsuri pentru a se evita astfel de situații, dumnealui mai spune 

că în conformitate cu prevederile Codului Silvic în pădure, pe drumurile forestiere nu este permisă intarea 

cu ATV-uri, motociclete, etc. 

       D-l Primar spune că intră în sarcina RPLP Săcele R.A. acest lucru și trebuie să ia măsuri în acest sens. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că trebuie să i se pună în vedere să o facă și menționează că au 

dispărut toate pancartele cu interzis pentru aceste autovehicule, acestea au fost puse cu mult timp în urmă și 

nu s-a mai ocupat nimeni și solicită să se facă o adresă către Regie pentru refacerea acestora și împreună cu 

Jandarmeria Montană să se facă filtre, iar pe domeniul public, altul decât fondul forestier, poate interveni 

Poliția Națională. 

     D-na Paniti Izabella spune că este întrebată când se deschide creșa. 

     D-l Primar spune că la acest moment este pe finalizare concursul pentru educatoare, dar, din păcate, din 

6 posturi vacante s-au prezentat doar 3 persoane, s-a așteptat mai bine de o lună și jumătate după avizul 

Ministerului Educației care a venit în final  la niște  insistențe la ISJ Brașov și acolo a stat 2 săptămâni, a 

trebuit să intervină pentru a fi introdus în consiliul de administrație pentru a se aproba structura și se speră 

că într-un interval scurt, până în 15 octombrie, pentru că sunt deja înscriși 45 de copii, să se poată 

operaționaliza această creșă, în rest pentru echipamente și ce a fost necesar s-au alocat bani, fiind necesar 

doar efectivul de personal, în speță educatoarele. 

     D-na Secretar General spune că ISJ organizează conscursurile.  

     D-na Stoica Gabriela spune că dorește o cameră video în gangul din Cart. Ștefan cel Mare. 

     D-l Primar spune că trebuie văzut ce implică montarea unei camere acolo, menționând că se are în lucru 

un proiect de a  monta  camere în Parcul Bucuria Copiilor și se va avea în vedere și acest lucru. 

    D-l Gâdea Sorin spune că trebuie și sursă de curent.  

    D-na Stoica Gabriela spune că se mărește o groapă între bl 14 A și B, pe trotuar, a mai fost reparată, dar 

s-a făcut din nou. Dumneaei mai întreabă, în condițiile în care efectivul de polițiști locali este mic, de ce 

trebuie să stea polițiști locali la dispecerat în corpul primăriei, dacă tot este dispeceratul de la Poliția 

Locală, aceștia putând face patrulare.  

       D-l Primar spune că există un singur dispecerat. 

       D-na Stoica Gabriela spune că nu înțelege de ce este necesar în condițiile în care sunt camere video și 

acolo se regăsec și pompierii.  

     D-l Diniță - Ardeleanu Constantin spune că este o altă clădire, pompierii nu au atribuții în acest sens.  

     D-l Primar spune că, în funcție de numărul de locuitori, Muncipiul Săcele are dreptul la 36 de polițiști 

locali și menționează că au fost întreprinse demersuri pentru a patra oară la Ministerul Dezvoltării pentru a 

debloca niște posturi, printre care și de polițist local, dar nu s-a primit nici măcar un răspuns, de luni întregi 

se fac concursuri la mai multe UAT-uri, dar la noi nu este deblocat nici măcar postul de asistent medical de 

la creșă. 

      D-na Stoica Gabriela solicită o copie  a documentele transmise la minister pentru a face și dumneaei o 

adresă în calitate de consilier local. 

     D-na Secretar General spune că s-au inițiat memorandumuri conform Ordonanției nr. 34/2023 și s-a 

venit cu argumente  solide pentru fiecare post în parte, inclusiv pentru cele de la poliția locală, în acele 

memorii sunt și posturi unice, care nu sunt blocate de actul normativ mai sus citat, dar nu s-a primit nici un 

răspuns.  

     D-na Stoica Gabriela întreabă cu ce este dotată Poliția Locală, dat fiind faptul că sunt puțini cei care 

patrulează, ce echipamente dețin, dacă au veste antiînjunghiere, cameră la purtător, etc.  

      D-l Diniță - Ardeleanu Constantin spune că sunt dotați corespunzător în conformitate cu prevederile 

HG nr. 1332/2010, în afară de arme. 

      D-na Stoica Gabriela întreabă dacă au camere la purtător. 

      D-l Diniță - Ardeleanu Constantin spune că au, dar nu le-au folosit deocamdată dintr-o serie de motive 

obiective. 

      D-l Petriceanu Codruț ia cuvântul, se prezintă și spune, legat de ATV-uri, motociclete și alte vehicule 

care circulă în afara drumurilor publice, că în acest caz Poliția Națională nu are compentența de a aplica 
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sancțiuni, se știe despre acest fenomen, dar acolo personalul forestier poate aplica sancțiuni pe Legea nr. 

171, legat de accesul pe drumurile publice înspre fondul forestier, în spațiul public circulă la acest moment 

o informație că se pot aplica sancțiuni pe baza unor imagini  înregistrate atât de polițiști, cât și de civili, 

dânșii la acest moment pot aplica sanțiuni doar pentru ce constată în mod direct, ori dacă cineva astfel de 

fapte, se pot face înregistrări și Poliția poate încerca identificarea celor care le comit și speră că va intra în 

vigoare și se va concretiza informarea la care a făcut referire astfel încât să se  poată aplica sancțiuni și în 

baza înregistrărilor, întrucât nu este o situație dezirabilă de a se înregistra acești indicatori negativi. 

       D-l Diniță - Ardeleanu Constantin spune că au fost convocați părinții unor copii de pe str. Barbu 

Lăutaru întrucât sunt copii care se plimbă cu ATV-urile și au fost avertizați în acest sens, tolerența este 

zero față de astfel de situații. 

    D-na Stoica Gabriela întreabă dacă este posibil la RATBV să suplimentze dimineața autobuzele întrucât 

atunci este o mare problemă. 

    D-l Primar spune că începând cu acestă săptămână s-a suplimentat cu încă 4 curse vechiul program și 

menționează că s-au mărit de la 77 la 80,5 curse. 

    D-na Stoica Gabriela spune că s-a solicitat montarea de semafoare la Dârste Pod. 

    D-na Secretar General spune că s-a votat un proiect în acest sens de către consiliul local. 

   D-l Primar spune că la acest moment se așteptă după un ultim aviz de la Poliția Rutieră Brașov, 

menționând că s-au mai solicitat niște modificări, deși inițial a fost agreată formă și speră ca în două 

săptămâni să se demareze execuția, întrucât se dorește ca anul acesta să devină funcționale aceste 

semafoare. 

     D-na Stoica Gabriela spune că ar trebui semafoare și la trecerile de pietoni din zona școlilor. 

     D-l Primar spune că se va relua demersul, întrucât inițial s-au respins documentațiile tehnice realizate în 

acest sens, erau documetații tehnico-economice pentru Școala Gimnazială nr. 1, Liceul Teoretic Zajzoni 

Rab Istavan, pe care consiliul local le-a respins  în anul 2018. 

     D-l Viceprimar spune că atunci când s-a discutat de Strategia de mobilitate a Municipiului Săcele s-a 

putut vedea trendul ascendent în ceea ce privește numărul de autoturisme înmatriculate, respectiv de la 

7000 în anul 2016, la 11 mii în anul 2021, în afara celor de serviciu. 

    D-l Munteanu Gheorghe întreabă referitor la stațiile PECO și la încăperile făcute la nivelul blocurilor 

pentru a se monta centralele termice dacă există aprobările ISU. 

    D-l Primar spune că în urmă cu 3 săptămâni s-a luat decizia de a se verifica cu Disciplina în Construcții, 

menționând că sunt 6 stații PECO pe raza UAT Săcele, 3 dețin GPL, singura stație cu probleme este cea de 

la Doina care nu are documente de autorizație ISU, s-au făcut demersuri la ISU, nu s-a primit încă răspuns, 

s-a primit răspuns doar pentru spălătorie unde și acolo este o problemă cu accesul, pe str. Zizinului unde 

este trafic mare, dar Poliția Națională a comunicat că nu vede o problemă în acest sens, se așteaptă 

răspunsul ISU pentru ambele obiective, dar și de la Electrica deoarece spălătoria este lipită de postul 

TRAFO de 20 KW și specifică faptul că aceste  două obiective nu mai au de foarte multă vreme autorizație 

de funcționare de la Primărie și dacă răspunsul ISU va fi negativ se vor întreprinde toate demersurile pentru 

a desființa cel puțin stația PECO, pentru că este și la o distanță foarte mică de grădiniță – 15 m și sunt și 

case în imediata apropiere. 

    D-na Secreatr General spune că nu sunt proprietari acolo, dețin o concesiune. 

    D-l Primar mai spune că trebuie văzut cu asociațiile de proprietari dacă acele anexe care adăpostesc 

centralele termice sunt realizate cu documente. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că cetățenii din Gârcini întreabă când se vor relua cursele de transport public 

acolo, fiind foarte necesare. 

    D-l Primar spune că cursa Gârcini-Steagul Roșu a fost suspendată momentan, în cursul zilei de mâine va 

avea loc o discuție cu RAT-ul și AMB Transport  dacă au o soluție de a aloca un autobuz sau două, întrucât 

cele 3 autobuze care au fost date de la fostul operator către RATBV nu au devenit încă operaționale, atunci 

se va intra de luni, dar se va anunța.  

     D-l Gîndac Nicolae întreabă când se va începe lucrarea de canalizare și apă. 

     D-l Primar spune că începând cu data de luni se va demara  lucrarea de apă-canal pe str. Barajului. 

     D-l Gîndac Nicolae întreabă ce se întâmplă cu lemnele de foc. 

     D-l Primar spune că se dorește ca într-o săptămână, maxim două să se închidă tot ceea ce însemană 

livrări la depozit pe anul 2023 și să se livreze lemne de la drum auto forestier în ordinea cererilor, 

menționând că estimează că acest lucru s-ar putea realiza în 10 zile. 

     D-l Tóth Sándor spune că pe centura ocolitoare se circulă cu viteză foarte mare și întreabă dacă s-ar 

putea monta un radar fix. 
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    D-l Petriceanu Codruț spune că Poliția dispune de două dipozitive radar, unul tip pistol și unul montat pe 

mașină, nu există radare fixe, acestea se montează de către CNAIR dacă se vor aproba și menționează ce se 

fac foarte des acțiuni, s-au reținut și multe permise pentru viteză, aceasta constituind o cauză principală de 

accidente. 

    D-na Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  17:40. 
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